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Met deze Raadsinformatiebrief informeren wij u over recente ontwikkelingen betreffende de 
financiële positie van Betaald Voetbal Organisatie (BVO) MVV Maastricht BV, hierna “MVV”. 
 
Al enige tijd zijn we met MVV in gesprek over de situatie binnen de club, onder andere op financieel 
gebied. We hebben met de club meegedacht in de mogelijkheden, uiteraard binnen de grenzen die 
de relatie tussen verhuurder en huurder ons stelt. We hebben u daar onder andere in antwoorden op 
vragen van de SP over geïnformeerd. Toch bleek de financiële situatie begin dit jaar een stuk 
nijpender dan verwacht. Dit heeft geresulteerd in een brief van MVV, d.d. 19 januari 2024, waarin de 
club vermeldt te kampen met een acuut en groot financieel probleem. Deze brief treft u aan als 
bijlage. 
De situatie is dat MVV voor de aandelenoverdracht nog altijd wacht op toestemming van de KNVB 
(hetgeen langer op zich laat wachten dan voorzien). Daarna komt pas kapitaal vrij waarmee de 
financiële positie wordt verbeterd en schulden worden afbetaald. MVV heeft, direct na de recente 
winterstop, te maken gekregen met een drastisch naar beneden bijgestelde doorkijk met betrekking 
tot inkomsten (ticketverkoop en sponsoring). Voortzetting van de getroffen betalingsregeling met de 
gemeente alsook betaling van de reguliere huur zal binnen enkele maanden tot een dusdanig 
liquiditeitsprobleem leiden dat het voortbestaan van MVV dan per direct in gevaar komt. MVV vraagt 
dan ook uitstel van betaling voor zowel de reguliere huur als de betalingsregelingen tot uiterlijk 1 juli 
2024. Dit betreft in totaal een bedrag van ongeveer 550.000 euro. 
Het college heeft besloten in te stemmen met dit verzoek. 
 
 
Wat vooraf ging 
De gemeente is sinds de aankoop in 2010 eigenaar van onderdelen van het stadioncomplex en 
verhuurt het speelveld, tribune en spelersaccommodaties aan MVV. De businessruimte en kantoren 
zijn geen gemeente-eigendom. De gemeente huurt deze ruimtes en verhuurt deze 1:1 door aan 
MVV. 
Mede als gevolg van de tijdelijke sluiting van het stadion in coronatijd, is de financiële positie van 
MVV de afgelopen jaren kwetsbaar geworden. Zoals bij meer huurders van gemeentelijk vastgoed 
het geval was, werden er met MVV betalingsregelingen getroffen om de financiële nood te lenigen. U 
bent hierover meermaals geïnformeerd en laatstelijk in de RIB van 15 maart 2022 alsook bij de 
beantwoording van de schriftelijke vragen van de SP d.d. 19 december 2023, verzonden 21 
december 2023, nr. 2023.04530. De ontstane situatie en het moeizame perspectief voor een 
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financieel gezonde bedrijfsvoering, zijn voor MVV aanleiding geweest om verdere stappen te zetten 
en over te gaan tot een algehele aandelenverkoop aan de Amerikaanse investeerder (DSH). Deze 
aandelenverkoop zou voor MVV een algehele financiële sanering betekenen, waarmee de 
openstaande schulden in één keer kunnen worden afgelost. Deze aandelenverkoop is vorig jaar bij 
de KNVB ter goedkeuring ingediend met de aanname dat omstreeks maart 2024 hierover uitsluitsel 
zou bestaan. Bij goedkeuring zal de aandelenverkoop per direct worden geëffectueerd en het 
aankoopbedrag zal aan MVV worden overgemaakt. Zoals uit de ingekomen brief blijkt, laat dit 
uitsluitsel echter langer op zich wachten.  
 
Overwegingen om in te stemmen met hun verzoek 
De zakelijke relatie tussen gemeente en MVV beperkt zich zoals gezegd tot die van verhuurder van 
het stadion en huurder daarvan. Die relatie is goed, maar blijft wel zakelijk. We houden MVV dus aan 
de verplichtingen zoals die er zijn, maar geven wel uitstel. Reden om in te stemmen met het verzoek 
van de club is meerledig. Het college ziet het maatschappelijk belang van MVV voor de stad 
Maastricht: vanuit het eerste elftal, maar ook vanuit de MVV Academy die aan talentontwikkeling 
doet binnen Maastricht en de regio. Verder kent een betaald voetbalclub in een stad uiteraard ook 
een economisch en een imagotechnisch belang en zit MVV opgesloten in de harten van vele 
Maastrichtenaren.  
MVV is ervan overtuigd dat na de overname van de aandelen deze positie binnen de stad verstevigd 
zal worden. Als stadsbestuur vinden we dat we MVV de kans moeten geven dat waar te maken. 
Door mee te gaan in het verzoek van de club, geven we MVV de kans de bedrijfsvoering te 
continueren. Zodra de KNVB de aandelenoverdracht heeft goedgekeurd is de continuïteit verder 
verzekerd, kan MVV verder werken aan verbetering van de financiële bedrijfsvoering en per direct 
vanuit de aandelenoverdracht de openstaande vorderingen bij de gemeente in één keer in zijn 
geheel aflossen. Mocht er op 1 juli 2024 nog altijd geen uitsluitsel zijn verkregen van de KNVB, dan 
zal de gemeente zich beraden over het vervolg. 
 
Openbaarheid van bedrijfsgegevens van MVV 
In december 2023 heeft de SP vragen gesteld over de financiële situatie van MVV. Het college heeft 
toen besloten deze niet te openbaren omdat wij geen vertrouwelijke bedrijfsgegevens van derden 
naar mogen buiten brengen. Via bijgevoegde brief openbaart MVV nu zelf die gegevens, dus kunnen 
wij deze ook met u delen. Sterker nog: MVV heeft verzocht deze brief ook met de raad te delen om u 
alsnog inzicht te verschaffen in de financiële situatie van de club. 
 
  
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en Wethouders van Maastricht, 
 
De Secretaris,                      De Burgemeester, 
 
 
 
 
 
 
 
G.J.C. Kusters W.A.G. Hillenaar 
 










